



Emne	Skolebestyrelsesmøde
Mødedato	6. november 2024
Tidspunkt	Onsdag kl. 18-20, der er mad fra kl 17.30
Mødested	Mødelokalet
Deltagere	Camilla Skriver, Eva Rosenbæk-Svane, Henrik Martin Petersen, Jon Østergaard Eilenberg, Line Raae Lund, Mads Grotenberg, Susanne Østerskov Harms Jonas Rasmussen, Peter Goth, Flemming Sørensen, Janni Hesselberg, Jimmy Mortensen, Margrethe, Augusta og Ella
Fraværende	Camilla, Ella
Referent	Peter Goth

REFERAT

06112024-01

Godkendelse af referat og dagsorden
Ingen kommentarer

06112024-02

Valg af ordstyrer: Mads

06112024-03

Elevrådet

Elevrådet har haft stillet spørgsmål og svaret herpå. De vil gerne bibeholde deres mobiler, og de ønsker større inddragelse i undervisningen- Der bruges for meget skærm på væggen i undervisningen. Der bør laves mere på papir.

Rynkebyløbet, alternativt kunne være eks. vis bag for en sag eller indsamling af skrald. Elevrådet vil gerne blande ift. årgange i stedet for inddelingen er på linjerne. Forslagene vedr. evt. erstatning for Rynkeløb skal ud i klasserne og vendes.

Forbereder lygte event d. 26.11 el 17.12 Der afsættes 1500 kr.

06112024-04

Information fra for person og skoleleder

Forperson. Høringssvaret ift. tildelingsmodellen er afsendt. Evt. skriv ud til alle forældre ift. brug af meddelelsesbogen. Der henvises til at resultaterne ift. nationale test lægges ind i meddelelsesbogen

Skoleleder pt afholdes der indskrivningsmøde. Der er potentielt til at oprette 6 klasser. Sætter på, at det ender på 5 kommende klasser.

Vi er forsat ikke i gang med reg. af arbejdstid. Bolden ligger i personale afd.
JR er i gang arbejdsmiljøuddannelsen.

06112024-05

Spørgsmål til referatet fra FU - <https://dagsordener.solrod.dk/#>
Referatet fra sep. pt ikke lagt ud-mødet i sep. blev aflyst

06112024-06

Digital dannelse – erfaringsopsamling med henblik på opdatering af princippet.
Jon afventer feedback fra personalet, herunder alle gr.
Genoptages på dec. mødet

Spørgsmål fra arbejdsgruppen:

Hvilke erfaringer har skolen og SFO'en gjort sig med hensyn til både elevernes brug af egne mobiler og lærernes brug af smartboards, computere, tablets og mobiler?
Hvordan har personale og elever reageret på forsøgene?
Hvilke tiltag mener I kunne hjælpe skolens og SFO'ens arbejde?

06112024-07

Meddelelsesbog – princip
Kort opsamling
Bliver ikke brugt meget. Der skal gøres noget reklame for den

06112024-08

Fodgængerovergang ved Vestre grænsevej – Tingsryds allé
Princip for skolepatrolje?
Økonomi udv. har besluttet at afsætte midler hertil. Hvornår arbejdes hermed påbegyndes vides ikke.
Opstarten af princip/og overvejelser/rammer for skolepatrolje ligger pt i trafikudvalget. Evt input til kommunen inden de påbegynder arbejdet. Jon og Mads sidder pt. i trafikudvalget.

06112024-09

Særlige ønsker fra bestyrelsen til budgettet
Der skal afsættes midler til opstart af skolepatrolje
Forældrearrangement afventer, der vil skulle afsættes midler hertil

06112024-10 (FSO kommer ca. kl 1900)

Flemming orienterer om indskrivning, SFO og klub
Børn til 6 klasser på kommende 0 årgang, vi har kun mødt meget positive forældre. Tildelingsmodellen på SFO området afventer vedtagelse, først på FU og så i byrådet.

Den sammenlagte 3 årgang. Eleverne er faldet godt til i de nye klasser.

Der er ikke en medlemsflugt fra klubben. Fra januar vil vi gerne lukke kl 17. man –tors. pt. lukker vi 17.30
SB imødekommer ønsket om at begrænse åbningstiden. Det gælder kun i klubben.

06112024-11

Møde for forældrene – fra årshjul

06112024-12

Toiletter – status ved FSO og PGO

Toilet kampagne for indskolingshusene. Vi har gennem tiderne oplevet meget møg. Vi har fokus, og kører
pt. afkrydsnings system. Kontakter forældre såfremt vi fanger synderne.

Hærværk på toiletterne i udskolingen og på mellemtrin. Vi har sat klare ruder i indtil toilettet. evt. nyt
låsesystem

06112024-13

Evt.

Intet